
Hier onder een aanvulling op het verslag van de AV van 25 mei jl. 
 
Bij punt 10 van het verslag van de AV moet opgemerkt worden, dat niet alleen de eigenaar van 132 
van mening is, dat de website moet blijven bestaan. Meerdere leden zijn het daar ook mee eens. 
Omdat niet alle leden de mogelijkheid en ervaring hebben om gebruik te maken van de website, zal 
het bestuur meerdere mogelijkheden overwegen om de stukken en berichten beschikbaar te stellen, 
gedacht wordt aan gebruik van de app-groep of de mailadressen. 
 
 


